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Lu blin, dnia 4 czerwca 2024 roku 

Sz. P. Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Sz. P. Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja radnego w sprawie: remontu alei Warszawskiej od ulicy Zbożowej do granicy 
miasta Lublin. 

Szanowny Panie Prezydencie ! 

Mieszkańcy naszego miasta coraz częściej skarżą się na odcinek drogi położony 
wzdłuż alei Warszawskiej - rozpoczynający się od ulicy Zbożowej do granicy miasta. 
Odcinek ten nie był remontowany od kilkudziesięciu lat, co spowodowało, że stan 
nawierzchni jest w bardzo złym stanie technicznym. Przede wszystkim nawierzchnia ulicy 
jest nierówna i pokryta wieloma poważnymi ubytkami, które utrudniają przemieszanie się 
pojazdów zarówno w kierunku Warszawy jak i miejscowości ościennych Lublina tj. 
Dąbrowica, Snopków jak również pojazdów osób przybyłych do Lublina z innych miejsc w 
Polsce. Chciałbym zwrócić uwagę, że odcinek drogi al. Warszawskiej w tym miejscu jest 
często użytkowany przez mieszkańców miasta, co wynika z faktu że ten rejon miasta nie ma 
bezpośredniego połączenia z obwodnicą. Szczególny dyskomfort i zagrożenie powstaje w 
okresach jesienno - zimowych, kiedy uszkodzona nawierzchnia drogi pokryta jest lodem lub 
błotem pośniegowym. Nie raz na tym odcinku dochodziło do kolizji czy też zakorkowania, co 
znacznie utrudniało codzienne życie mieszkańców, ale również zagrażało ich bezpieczeństwu. 
Jestem przekonany, że dla mieszkańców dzielnicy Sławin, a także miejscowości Dąbrowica i 
Snopków, remont nawierzchni w tym miejscu jest sprawą priorytetową. 

Z uwagi na powyższe argumenty i bezpośrednią interwencję mieszkańców proszę o 
informację, czy możliwe jest umieszczenie przedmiotowego zadania w budżecie miasta 
Lublin na ten lub następny rok? 

Konrad Wcisło 


